

Assembly Meeting Agenda	جدول اعمال الجمعية العامة لشركة عبدالله سعد أبو معطي للمكتبات
1 Voting on Amending Artical No. (16) of the company's bylaws related to Number of Board of Directors members. (attached)	1 التصويت على تعديل المادة رقم (16) من النظام الاساسي للشركة والمتعلقة بعدد اعضاء مجلس الادارة . (مرفق)
2 Voting on the amendment Remuneration Policy for Board Members, Committees, and Executive Management. (attached)	2 التصويت على تعديل سياسة مكافآت أعضاء مجلس الإدارة واللجان المنبثقة والإدارة التنفيذية. (مرفق)
3 Voting on the amendment of the Audit Committee Regulations (attached).	3 التصويت على تعديل لائحة عمل لجنة المراجعة. (مرفق)
4 Voting on the amendment Nomination and Remuneration Committee Regulations (attached).	4 التصويت على تعديل لائحة لجنة الترشيحات والمكافآت. (مرفق)
5 Voting to pay (SAR900,000) as remuneration for the Board Members for the financial year ended 31-03-2024.	5 التصويت على صرف مبلغ (900,000) ريال مكافأة سنوية لأعضاء مجلس الإدارة للعام المالي المنتهي في 31/03/2024م.
6 Voting on elect members of the Board of Directors from among the candidates for the next session, which begins from 16/12/2024G for a period of 4 years to 15/12/2028G, According to the result of the NO.(1) (CV.s attashed)	6 التصويت على انتخاب اعضاء مجلس الادارة من بين المرشحين للدورة القادمة والتي تبدأ من تاريخ 16 / 12 / 2024م ولمدة 4 سنوات الى تاريخ 15 / 12 / 2028م، حسب نتيجة البند رقم (1). (مرفق السيرة الذاتية للمرشحين)